



CCE Full Member Credit Style Guide

In all credits and written material (resumés, bios, etc), CCE initials are to follow the editor's name, separated by a comma. No periods should be used separating the letters CCE.

The CCE letters must be used with the name that the Full Member has registered with the CCE. The use of initials as a substitute for given name(s) is commonly accepted, but members should contact the CCE if they are unsure. Full Members should not use the CCE letters if being credited under a pseudonym. Instead, if the member wishes to change their registered name, they may do so by contacting the CCE.

CCE initials should appear in all upper-case letters, unless editor's name is all lower-case, in which case the letters can appear in lower case.

The initials should only be bolded or italicized if the editor's name is also bolded or italicized.

In the event that the editor wishes to include other professional affiliations after their name, the CCE initials shall be the same size and prominence as the other credentials. The preference is to put CCE first, however, alphabetical order is also acceptable. Credentials should be separated by a comma.

In the event that the editor wishes to put other post-nominal letters such as degrees, religious institutions, military decorations, etc., the CCE letters can follow such letters as per local standards.

While it is preferable that the initials be in the same font and point size as the name, smaller point sizes can be used for the initials if they are still clearly readable, and the same size as other credentials.

The separating comma may be dropped if font size is used to separate the initials from the name.



ACCEPTABLE EXAMPLES:

Pat Smith, CCE
PAT SMITH, CCE
pat smith, cce
PAT SMITH, ACE, CCE
Pat Smith, PhD, CCE
PAT SMITH, cce
PAT SMITH, CCE
P. Smith, CCE



UNACCEPTABLE EXAMPLES:

Pat Smith, C.C.E.
Pat Smith CCE
Pat Smith, cce
PAT SMITH, ACE/CCE
PAT SMITH, **CCE**
PAT SMITH CCE
PAT SMITH CSC, CCE
Kelly Davis, CCE (pseudonym)



Guide de style pour les mentions au générique des membres de plein droit

Dans les génériques et les communications écrites (curriculum vitae, biographies), les initiales CCE doivent suivre le nom du monteur ou de la monteuse, séparées par une virgule. Le nom et les lettres ne doivent jamais être séparés par un point.

Les lettres CCE doivent être utilisées avec le nom que le membre de plein droit a enregistré auprès du CCE. L'utilisation d'initiales pour remplacer des prénoms est généralement acceptée, mais les membres devraient contacter le CCE en cas de doute. Les membres de plein droit ne doivent pas utiliser les lettres CCE dans le cas où ils ou elles utiliseraient un pseudonyme pour un projet. Si un-e membre souhaite changer son nom tel qu'inscrit dans nos registres, il ou elle peut le faire en contactant le CCE.

Les initiales CCE doivent figurer en majuscules, à moins que le nom de la personne ne s'écrive qu'en lettres minuscules, auquel cas les lettres CCE peuvent figurer en minuscules également.

Les lettres ne devraient être en italique ou en gras seulement si le nom de la personne est aussi en italique ou en gras.

Dans le cas où le ou la monteur-euse souhaite inclure d'autres affiliations professionnelles dans son nom, les lettres CCE doivent être de la même taille et avoir la même proéminence que les autres titres. De préférence, il faudrait mettre le CCE en premier, mais l'ordre alphabétique est aussi acceptable. Les titres doivent être séparés par des virgules.

Dans le cas où une personne souhaite utiliser d'autres sigles comme un grade universitaire, une institution religieuse, une décoration militaire, etc., le sigle CCE peut suivre ces lettres, suivant les normes locales.

Il est préférable que le sigle soit de la même police et de la même taille que le nom, mais une taille réduite pour les initiales peut être acceptée si elles restent parfaitement visibles et qu'elles sont de la même taille que les autres sigles.

La virgule peut être omise si la taille de la police est différente pour le nom et le sigle.



EXEMPLES ACCEPTABLES :

Pat Smith, CCE
PAT SMITH, CCE
pat smith, cce
PAT SMITH, ACE, CCE
Pat Smith, PhD, CCE
PAT SMITH, CCE
PAT SMITH, CCE
P. Smith, CCE



EXEMPLES NON ACCEPTÉS :

Pat Smith, C.C.E.
Pat Smith CCE
Pat Smith, cce
PAT SMITH, ACE/CCE
PAT SMITH, **CCE**
PAT SMITH CCE
PAT SMITH CSC, CCE
Kelly Davis, CCE (pseudonym)